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ONDERWERP: Geluidsoverlast stationsplein

Veenendaal, 29 september 2014

Geacht college,

Vanuit de bewoners van de gebouwen aan het Stationsplein hebben ons signalen van 
(geluids)overlast bereikt, ten gevolge van bedrijvigheid die aldaar plaatsvindt. De overlast doet zich 
als volgt voor:

 Touringcars staan met ronkende motoren onder de flats te wachten op te vervoeren 
toeristen. Dit gebeurt veelal vanaf een zeer vroeg tijdstip. Bewoners hebben last van de 
uitlaatgassen die hun woning binnendringt, alsmede van het geluid van de bussen die hun 
nachtrust vroegtijdig beeindigen.

 In de kopieerzaak bij het station is tevens een afhaalpunt voor postpakketten gevestigd. 
Teneinde dit afhaalpunt te bedienen rijden er – wederom: vanaf een vroeg tijdstip – 
bestelbusjes af en aan. Bij het (achteruit) rijden naar de bestemming geven de bestelauto's 
een herhaaldelijk piepsignaal af. Ook hierdoor wordt de nachtrust van omwonenden 
vroegtijdig beeindigd.

Ten aanzien van de touringcars zouden er al eerder afspraken tot vermindering van overlast 
gemaakt zijn. De touringcars zouden nu vanaf de bushaltes moeten vertrekken. Helaas wordt deze 
afspraak niet nageleefd – mogelijk omdat hierdoor de lijnbussen in het gedrang zouden komen.

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen:

1. Is het college bekend met de ervaren overlast bij de bewoners van het Stationsplein?
2. Op welke wijze wordt er gehandhaafd, teneinde de overlast zoveel mogelijk te beperken; 

en acht het college dit voldoende? Waarom wel/niet?
3. Hoe staat het college tegenover de mogelijkheid om touringcars vanaf de parkeerplaatsen 

aan de Rembrandtlaanzijde van het station (waar er meer afstand is ten opzichte van 
bewoning) te laten vertrekken, en is het college bereid om zich voor deze mogelijkheid in te 
spannen? Waarom wel/niet?

Wij vertrouwen op een spoedig antwoord.

Met vriendelijke groet,

J.P. Breur
Fractievoorzitter SP Veenendaal


